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Under två års tid har det 
uppstått problem i anslut-
ning till biblioteket i Kinna. 
Därför ska entrén nu göras 
om.  
– Det har förekommit 
mycket narkotika vid 
entrén och det har skrämt 
folket som rör sig där. 
Personal på biblioteket 
har känt sig otrygga, säger 
Ylva Höglund (M), vice 
ordförande i kultur- och 
fritidsnämnden. 

KINNA Förutom injicering 
av narkotika på toaletter har 
det varit problem med miss-
handel och vandalisering. 
Vid tillfällen har därför väk-
tare behövts sättas in och 
polisen har haft uppsyn på 

några för dem kända ung-
domar som har bidragit till 
oroligheterna, vilket Mark-
bladet tidigare skrivit om.  

Därför har kultur- och fri-
tidsnämnden nu beslutat 
om att genomföra en om-
byggnation av entrén till 
biblioteket. 

– Foajén och gemen-
samma toaletter vid bibli-
oteket har observerats som 
platser för brottslighet och 
kommer därför hållas lås-
ta när det inte pågår några 
evenemang. Arbetsmiljön 
på platsen har inte varit 
bra, säger Ylva Höglund. 

Tanken är att den nuvarn-
de entrén ska tas bort och 

att den gamla foajén ska 
bli ett utrymme som både 
teatern och biblioteket 
kan använda. Det ska gå 
att stänga från bibloteks-
delen och vice versa enligt 
Torbjörn Stockenborn, en-
hetschef, kultur- och fri-
tidsförvaltningen.

– På sikt skulle vi vilja att 
man tar hand om teater-
bygganden bättre och att 
man behåller och använ-
der de tre orginaldörrarna 
från teatern, säger han.
När beräknas ombyggna-
tionen vara klar?

– Vi har inte fått besked än 
men hoppas att det blir klart 
under våren, säger han.

Cornelia Smedberg
redaktion@markbladet.se

Efter stöket – nu ska entrén byggas om

Efter en längre tid av oroligheter i bygganden som Kinna bibliotek och teater ligger i har nu kultur- och 
fritidsnämnden bestämt att biblitotekes entré ska göras om. Den nuvarande entrén ska stängas och tea-
terdelen och biblioteket ska få varsin ny entré. FOTO: JOHANNA MOLIN/ARKIV 

Föreningen Rotary Mark 
Kinnaborg brukar arrange-
ra julallsång. Den har  
de behövt ställa in i år.  
I stället har de hyrt in två 
musiker som åker på turné 
på äldreboenden runt om i 
kommunen. 
– Det känns jätteroligt att 
få får göra det här, och 
framför allt att få sprida 
lite julstämning för de 
äldre. Vi sjunger ju om att 
man ska vara tillsammans 
på jul men det blir annor-
lunda i år så då känns det 
härligt att kunna bidra, 
säger Amelie Evmark, 
musiker.

MARK I torsdags var det 
premiär för tvådagarstur-
nén som totalt består av 
sju stopp på olika äldre-
boenden. Det första besö-
ket var på korttidsboendet 
Kinnaborg.

Totalt har åtta boende 
samlats i sällskapsrum-
met för att lyssna på när 
duon Anni Gunnarsson 
och Amelie Evmark sjung-
er och spelar violin. De 
blandar julsånger på eng-
elska, svenska klassiker 
och några av sångerna som 
är med i Kalle Ankas jul-
afton. De känner varandra 
sedan länge och gick på 
kulturskolan i Kungsbacka 
tillsammans. I dag är båda 
skolade i klassisk violin och 
har varit en duo i fem år. 

– Vi funkar väldigt bra 
ihop. Det går lätt att repa 
ihop och vi har samma 
tankar kring musiken. Vi 
har en bra kemi, säger 
Anni Gunnarsson.

Amelie Evmark håller med. 
De är båda frilansande mu-
siker och berättar att det 
har varit tufft i pandemin. 

– Jag tog ett extra år på 
universitetet eftersom det 
inte finns jobb. Det blir 
svårt att hålla motivatio-
nen uppe när man inte 
övar till något speciellt, sä-
ger Anni Gunnarsson.

Därför är båda glada 
över att få komma ut på 
turnén ihop. 

– Man är otroligt glad 
över att det går att genom-
föra något i den här tiden, 
säger Amelie Evmark. 

En av de boende är Ing-
rid Larsson, 91, från Öx-
abäck. Hon gungar stund-
tals med i musiken och 
är först i rummet med att 
klappa efter varje låt. 

– Det var jättebra! De är 
så duktiga. De spelade och 
sjöng jättefint! säger hon 
efteråt. 

Det är den lokala Rota-
ry-förenigingen som står 
bakom initiativet. Veroni-
ka Berg är en av två presi-
denter (motsvarande ord-
förande) och är nöjd med 
att ha en turné, även om 
hon tycker att det är synd 
att det inte går att ha all-
sången som vanligt. 

–  Jag tycker det är jät-
temysigt. Nu har vi en 
annan målgrupp, tidigare 
har det varit de som kun-
nat köpa en biljett. Nu blir 
det specifikt för dem på 
ålderdomshem och kort-
tidsboenden. Det känns 
bra att ha ett extra fokus 
på de äldre för de har blivit 
extra hårt drabbade i pan-
demin. Jag vill också säga 
att det inte hade gått att 
genomföra det utan våra 
sponsorer. Vi själva som 
klubb hade inte klarat det, 
säger hon. 

Hennes upplevelse är 
att behovet av den här ty-
pen av arrangemang har 
varit extra stort. Många 

boenden var positiva när 
de fick frågan. 

– Det var något boen-
de som snabbt sa att de 
 avböjde men de flesta har 
varit positiva. Man förstår 
desperationen hos boen-
den just för att de äldre 
har varit så ensamma det 
här året. Man blir berörd 
över att det har varit så. 
När man själv lever i sin 

bubbla med sin familj 
tänker man kanske inte 
så mycket på hur de upp-
lever det för man har fullt 
upp med sitt eget. Alla be-
söksförbud har nog påver-
kat att många har blivit än 
mer ensamma, säger hon. 

Rotary är en förening som 
finns globalt och som job-
bar för välgörenhet. I Mark 

fyller den lokala förening-
en en social funktion med 
fokus på nätverkande och 
välgörenhet. 

 – Normalt träffas vi var-
je vecka och har lunchfö-
reläsningar om olika äm-
nen. Vi vill att det vi gör 
ska gagna det lokala och 
då i dubbel bemärkelse nu 
när vi skickar ut musiker 
som drabbats i pandemin 

och förgyller dagen för de 
äldre. Lokal samverkan 
ger mig gåshud! säger hon. 

Det ekonomiska överskottet 
från julturnén kommer att 
ges till Tobias Guldstrands 
insamling till Barncancer-
fonden. (läs mer om Tobias 
på sidorna 16 och 17).

Cornelia Smedberg
redaktion@markbladet.se

De sprider julstämning på 
äldreboenden i pandemin 

Amelie Evmark och Annie Gunnarsson sjöng och spelade både engelska och svenska jullåtar. Även några melodier från Kalle Ankas jualfton fick 
vara med i repertoaren. FOTO: CORNELIA SMEDBERG

Totalt lyssnade åtta av de boende och personal på julsångerna. På säkert avstånd. Ingrid Larsson tyckte att uppträdandet var väldigt fint. 

Här gjorde 
 turnén stopp
Kinnabogshem, Kinna
Solgård, Fritsla 
Stomsåker, Hyssna,  
Rönnäng, Kinna 
Lindäng, Skene
Almäng, Fotskäl


